
RM 0052-5-25/09
PROTOKÓŁ Nr 25/09

z XXV Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim

odbytej w dn. 29 maja 2009 roku.

Ad. 1 - 6 

– otwarcia XXV sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 12 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 

– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski;

– na sekretarza XXV sesji powołana został radny, Pan Bogdan Pruss;

– porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (12 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem), 

protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (12 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem).

Ad. 7 a – c 

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały nr XXV/133/09 w sprawie przystąpienia 

i realizacji projektu opracowanego w ramach działania 9.1.2 PO KL, dotyczącego wsparcia szkół 

podstawowych, gimnazjów i liceów.

- Pan Jarosław Waszak powiedział, iż w uchwale XXV/133/09 chodzi o projekt opracowany w 

ramach wsparcia finansowego ze środków Europejskiego Funduszu Społecznego. Liderem tego 

programu jest Starosta Powiatu Radziejowskiego. Środki z tego funduszu są przeznaczone na 

wyrównywanie szans dzieci i młodzieży, m.in. np. na finansowanie dodatkowych zajęć szkolnych 

dla dzieci chętnych lub uzdolnionych w danym kierunku. Dla naszej gminy przypadło 95 tys. zł. 

ale beneficjentem tych środków jest Starostwo Powiatu Radziejowskiego.

- Pani Jolanta Zalesińska dodała, iż środki te nie zasilą budżetu naszej gminy, lecz będą 

przekazywane bezpośrednio osobom prowadzącym zajęcia z dziećmi i młodzieżą.

  Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XXV/133/09   

  głosowało 12  radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było, uchwała została  

   przyjęta jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXIV/134/09 w sprawie zatwierdzenia Planu 

Odnowy Miejscowości Piotrków Kujawski na lata 2009 - 2016.

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział,  że  każde sołectwo powinno posiadać opracowany Plan 

Odnowy gdyż bez tego nie można ubiegać się o środki dla tych sołectw. W przypadku sołectwa 

Piotrków Kujawski chcemy w najbliższym czasie ubiegać się o środki na odnowę parku, który jest 
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zabytkiem przyrody.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XXV/134/09 głosowało 

12  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał projekt uchwały Nr XXIV/135/09 zmieniającej uchwałę w sprawie 

uchwalenia budżetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2009.

Pytań nie było. Radni przystąpili do głosowania za przyjęciem uchwały Nr XXIV/135/09 głosowało 

14  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

Ad. 7 

- Pan Arkadiusz Rybak wniósł następujące interpelacje: 

1.  Na  ul.  Wiśniowej  wstawić  znak  zakazu  wjazdu  pojazdom  o  rzeczywistej  masie  całkowitej 

powyżej 8 t.

2. W miejscowości Kaczewo przed zakrętem postawić znak informujący o dopuszczalnej wysokości 

pojazdów, które mogą przejechać pod wiaduktem.

Ad. 8
- Pani Teresa Kowalska zapytała, kiedy rozpocznie się remont chodnika na ul. Poznańskiej?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział,  iż  remont  rozpocznie  się w bieżącym roku. Obecnie 

prace związane z tą inwestycją są na etapie oczekiwania na udzielenie pozwolenia na budowę.

- Pani Teresa Kowalska zapytała czy ul.  Pogodna i  Wiśniowa również jest brana pod uwagę w 

kwestii budowy chodników?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iż nie jest w stanie określić, kiedy prace na ul. Wiśniowej 

i  Pogodnej  będą się  odbywać,  ale  obie  te  ulice  są  brane pod uwagę.  Dodał,  że  obecnie  trwają 

uzgodnienia z mieszkańcami ul. Św. Ducha w kwestii prac związanych z budowa kanalizacji oraz 

nawierzchni, przygotowywana jest w tym zakresie dokumentacja.

Pan Burmistrz poinformował także o tym, że w dniu dzisiejszym zostanie przelana pierwsza rata 

należności  dla  wykonawcy budowy hali  widowiskowo  –  sportowej.  Dodał,  że  po  niewielkich 

komplikacjach związanych z protestem przy przetargu na obsługę kredytu na budowę hali został on 

rozstrzygnięty.  Wygrało  go  konsorcjum  bankowe  Gospodarczego  Banku  Wielkopolskiego  S.A. 

Oddział w Bydgoszczy wraz z Bankiem Spółdzielczym w Piotrkowie Kujawskim.

- Pani Arleta Petek zapytała czy można wykonać jakieś czynności zmierzające do zdyscyplinowania 

lub  zakazu  parkowania  pojazdów  na  chodnikach  na  ul.  Włocławskiej?  Powiedziała,  iż  na 

chodnikach  na  tej  ulicy  parkują  nawet  samochody  ciężarowe,  które  stoją  tam  oznakowane 

trójkątami ostrzegawczymi.
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- Pan Mirosław Skonieczny na zakończenie obrad XXV Sesji  zaprosił  wszystkich zebranych na 

obchody 750-lecia Piotrkowa Kujawskiego w dniu 30 maja 2009 r.

Ad. 9
– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXV sesji Rady Miejskiej

w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXV Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 14.15

Na tym protokół zakończono.

Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XXV Sesji RM:
                                                                                                   Bogdan Pruss
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